
Styrelsemöte äsko 50301 Kyrhults folketshus 17/5 2018 

 

Närvarande Lasse Glenn Erik Jakob Per-Anders Lars göte 

 

§1 Lars öppnade mötet. 

§2 Erik valdes till sekreterare. 

§3 Jakob å Lasse valdes till justerare. 

§4 Dagordningen godkändes. 

§5 Anmälan om övriga frågor. Angående utebliven röstning på årsmötet. 

§6 Godkännande av föregående protokoll. Vi inväntar årsmötesprotokollet. 

§7 Information diskussion angående ÄFO mötet 8/5. Det informerades kring mötet som Lars 

och Lasse va på den 8/5. Älgstammen ligger för närvarande på runt 4 älgar i vinterstam på 

1000ha då det är för lite va förslaget att Olofström och Halen-Immeln ska minska sin 

avskjutning lite. Styrelsen kom fram till att vi vill minska avskjutningen på kalv från 35 till 

28. Minska hondjuren med två till elva samt tjurarna från 17 till 15. 

§8 Nya jaktlag och jaktlagsförändringar. Vi flyttar fram frågan till efter den 30/6 då alla 

förändringar skall vara inkomna.  

§9 Skötselplan älg. Vi kom fram till att 28 kalvar 11 hondjur och 15 tjurar bör skjutas i höst. 

§10 Kronvilt. Vi kom fram till att 4 kalvar 3 hindar och 2 hjortar bör skjutas. Frågan att 

eventuellt skjuta en kapital hjort på en treårsplan, frågan lyfts på höstmötet. 

§11 Ekonomi. Per-Anders gick igenom det ekonomiska läget. Samtliga fällavgifter å 

felskjutningsavgifter är betalda. Där i mot felar det medlemsavgifter från 17 jaktlag. Dom som 

inte betalat innan den 1/6 kommer att uteslutas. När det gäller slutrapport/älgobs är det flera 

som inte gjort det. Lars tar fram mailadresser så mailar Erik ut mail om avgift på 500kr för 

obsen och utebliven slutrapport. 

§12 Övriga frågor Frågan kom upp varför det inte blev omröstning på årsmötet angående 

uteslutningen. Anledningen va att ingen begärde omröstning.  

§13 Nästa möte. Jämn vecka i Juli. 

§14 Mötet avslutades. 

 


